
ARN

ARN, imported from Kusch+Co  in Germany

The first Chair & ARN
The designers Antonio Scaffidi and Mads Johansen intently wanted to 
establish a link to the "first chair" by Kusch+Co. They adopted the same 
essential design principles of that period during their R&D: simplicity 
combined with a sophisticated construction of the seat. 

Each line of ARN seems capable of extending to the skyline.
Maybe that is the reason why designer names this produce 
“ARN”—the ancient Scandinavian word for “hawk.” 

ARN 荣获 
“2016 German Design Award”

ARN每一个线条，仿佛都可以延伸到天际线。
也许这正是设计师为其取名ARN（斯堪的纳维亚古语），
意为“鹰”的原因吧！

        德国原装进口
ARN，玛祖铭立Kusch+Co系列

第一张座椅 & ARN
设计师提炼Kusch+Co第一张座椅的设计精髓：简洁的外观与精
致巧妙的结构，并将之运用于ARN的创作构造中。

Designer: Antonio Scaffidi & Mads K. Johansen

Wood is sturdy and sustainable; its unparalleled properties make it 
indispensable. The great malleability of plastic makes it a better choice 
for ergonomic design, and plastic back and seat provide the best seating 
experience. The third material is aluminum, which not only contributes to 
the richness of material element, but also strengthens its functionality—
aluminum leg can support as much as 150kg of weight.

木、塑胶、铝的巧妙融合
木材坚固且具有可持续性，无可比拟的材料特性使其必不可少；
可塑性极强的塑胶更易适配人体工学，为椅背和椅座提供最佳坐
感；而第三种材料铝，不止丰富了材料元素，还强大了其功能
性——铝制椅腿可支撑高达150公斤的重量。

Seat is usually the core of a chair, and serves as the functional 
component and host platform. With plastic polyamide injected into 
the chassis, meticulously designed corrugated internal structure, and a 
cover on the top of seat, ARN achieves the optimal static stability with 
its anti-deformation box structure.

材质与功能
德国原装进口
塑胶椅背/椅座/扶手
带座垫
天然榉木椅脚
塑胶脚垫

选配项
其他颜色椅背、标准浸渍椅架

Material and Function

Imported from Germany
Plastic chair back/chair seat/armrest
With pad
Natural beech chair leg
Plastic glides

Options
Chair back in other colors
Standard impregnated chair frame

颜色
塑胶件：黑灰色、白色、石英灰
座垫与椅脚颜色，详情请咨询MATSU

Colour 
Plastic part: dark grey, white, quartz grey
The colour of chair leg and  seat cushion, please consult MATSU 
to get more information

椅座通常是一张座椅的核心部位，充当着功能原件与承载平台。
ARN底盘注入部分塑聚酰胺，内部波纹结构的精心设计，加上椅
座上部顶盖，抗变形的箱式结构，实现了ARN最佳的静态稳定。

巧妙的是，它的座椅底部设计平整得超越汽车底盘。这样在层
叠时可最大化接触面，稳定坚固的同时，避免摩擦损耗。

木质四脚椅 木质四脚椅（扶手款）
Wooden Side Chair Wooden Armchair

Model 型号：

Size 尺寸：

Model 型号：

Size 尺寸：

3602-2

W500 D540 H820 SH450

3602-4

W590 D540 H820 SH450




